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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:1369 Åtgärder för hållbara offentliga finanser

I början av maj sökte jag genom en skriftlig fråga svar från finansministern om 
vilka åtgärder ministern planerar att vidta framöver för att Sverige åter ska 
kunna bygga skyddsvallar i ekonomin, och om ministern vidhåller att 
överskottsmålet bör slopas.

I finansministerns respons återfanns en historisk tillbakablick, men hon 
redogjorde inte för vilka åtgärder hon avser att vidta för att åter bygga 
skyddsvallar i ekonomin, eller om hon vidhåller att överskottsmålet bör slopas.

Det är uppseendeväckande och allvarligt att finansministern inte kan svara på 
en rak och tydlig fråga om Sveriges offentliga finanser och hur hon ser på 
överskottsmålet. Svensk ekonomi står inför kärva tider en lång tid framöver, 
och finansministern bör kunna förklara hur hon avser att agera för att trygga 
skyddsvallar i ekonomin.

Det är ett svaghetstecken för en regering att finansministern inte kan redogöra 
för hur hon ser på skötseln av de offentliga finanserna.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vilka konkreta åtgärder planerar ministern att vidta framöver för att Sverige 
åter ska kunna bygga skyddsvallar i ekonomin, och vidhåller ministern att 
överskottsmålet bör slopas?

………………………………………

Niklas Wykman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-05-18
Besvaras senast
2020-05-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


